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Til styret i NBF Vestfold 
 
 
 

Sak til kretstinget, fra Horten BK. 
 
 
Det er krevende å arrangere KM, særlig i disse korona-tider. Spesielt tenker vi på arbeidet med 
fullduplisering av kortene, slik situasjonen krever. Dette er en situasjon vi ikke kan se endrer seg 
de nærmeste 12 måneder. 
 
Horten BK foreslår derfor at påmelding til de ulike KM lukkes en uke før turneringen starter, og at 
dette vedtas på kretstinget. 
 
Forslag til vedtak: 
«Påmelding til KM turneringer i Vestfold lukkes en uke før turneringen starter». 
 
Det er ikke foretatt lovlighetskontroll av vedtaksforslaget, da vi regner med at kretsen står for det 
arbeidet. 
 
 
Horten Bridgeklubb vil samtidig oppfordret kretsens styre til å stramme inn rutinene rundt 
besvarelse av spørsmål fra klubbene. Vi opplevde å få som svar at kretser ikke kan arrangere NM 
for klubblag, men at kretsen kunne være med på økonomisiden, da vi forespurte kretsens leder. Vi 
foreslo i samme setting at kretsen da skulle stå som arrangør og hente krefter inn fra alle klubbene 
i kretsen.  
Dette skjedde altså før Horten og Larvik ble enige om at disse to klubbene sammen påtok seg 
arrangøransvaret. I etterkant har vi erfart at det ikke er noe som tilsier at en krets ikke kan stå for 
dette arrangementet – og finner det svaret vi fikk fra kretsleder som mer enn merkelig. 
 
 
 
Med hilsen 
Horten Bridgeklubb 
 
 
Elisabeth Groseth (sign.) 
 
 


